
Jaarverslag TVDijkzicht 2009 

 

 

Algemeen 

In het voorjaar van 2009 is er een geheel nieuw bestuur aangetreden. In 2009 heeft het bestuur 

10 keer vergaderd en inmiddels is het bestuur redelijk ingewerkt. Voor de bestuursvergaderingen 

is een vaste vergaderstructuur ontwikkeld. Naast deze bestuursvergaderingen zijn er ook allerlei 

andere bijeenkomsten geweest waarbij het bestuur en leden van de verschillende commissie zijn 

betrokken. 

In 2009 is er een nieuwe groundsman aangesteld en zijn er afspraken gemaakt met Jaap Steur 

over het vervolgen van zijn werkzaamheden na zijn pensionering. Er is ook een begin gemaakt met 

het ontwikkelen van personeelsbeleid: een keer per kwartaal wordt er met zowel groundsman als 

trainers een voortgangsgesprek gehouden. Alle werknemers in dienst van de vereniging hebben 

inmiddels een arbeidsovereenkomst. 

Een ander belangrijk speerpunt van het beleid van het afgelopen jaar is het stimuleren van het 

prestatieve tennis, met name door de jeugd. Er zijn plannen ontwikkeld voor het selectiebeleid en 

het bouwen van een opblaashal. 

Het bestuur heeft ook de contacten met de gemeente weer opgepakt. Er is enkele keren 

gesproken met de wethouder en de beleidsmedewerker sportzaken. Aansluitend hierop zijn alle 

mogelijkheden om subsidie te krijgen op een rijtje gezet en zijn de aanvragen voor subsidie beter 

gestructureerd. 

Verder wordt er gewerkt in de richting van budgetten voor de verschillende commissies. Aan de 

ene kant leidt dit er toe dat er beter zicht komt op de ontvangsten en uitgaven van de 

verschillende commissies. Aan de andere kant wordt hiermee ook voorkomen dat er voor ieder 

wissewasje bij de penningmeester moet worden gebedeld. 

En last but not least: er is een uitermate goed bezochte vrijwilligersavond georganiseerd. 

 

Recreatiecommissie (Siem Keizer, Gerda Tol en Jos de Boer) 

De recreatiecommissie heeft in 2009 een zestal toernooien georganiseerd voor senioren, die in 

één dag werden afgewerkt. Dit waren het snerttournooi, twee beginnerstoernooien, het 

openingstoernooi, het midzomeravondtoernooi en het eindezomertoernooi. 

Daarnaast heeft de recreatiecommissie de laddercompetitie georganiseerd. Deze competitie 

duurt, in tegenstelling tot bovenstaande toernooien, bijna een heel jaar. De laddercompetitie 2009 

loopt nog door tot half maart 2010; iedereen, die de ladder heeft uitgespeeld, krijgt een blik 

ballen. Tijdens het openingstoernooi op zondag 28 maart a.s., kan dit blik ballen worden opgehaald. 

De recreatiecommissie zou graag nog andere evenementen willen organiseren; suggesties hiervoor 

zijn welkom. Er moet dan wel rekening worden gehouden met de overvolle agenda: door de vele 

activiteiten binnen TVDijkzicht is het aantal  

beschikbare data beperkt. 

 

Sponsorcommissie (Jan Schilder en Kees de Boer) 

Allereerst willen we de sponsoren -veelal ook leden bedanken voor het vertrouwen en de financiële 

bijdragen in het afgelopen jaar. We hopen dat we een beroep kunnen blijven doen op hun in het 

komende jaar. Een punt van zorg is dat ook TVDijkzicht niet ontkomt aan de gevlogen van de 

economische crisis: bedrijven worden steeds terughoudender bij het sponsoren van onze 

activiteiten. We proberen uiteraard nieuwe sponsoren vinden, maar ook dat is moeilijk. Mochten 

leden een suggestie hebben in die richting dan kunnen ze zich altijd wenden tot de 

sponsorcommissie. 



Technische Commissie (Hendrie Kwakman). 

Binnen Tennisvereniging Dijkzicht heeft de technische commissie de specifieke taak om de 

tennissport als wedstrijdsport te bevorderen binnen de vereniging. De doelstelling daarbij is het 

verhogen van het wedstrijdniveau van TV Dijkzicht in het algemeen en het realistisch streven naar 

een zo hoog mogelijk niveau voor de landelijke competitieteams en de districts competitieteams. 

Wat de competitie betreft was 2009 een geslaagd jaar. Met de voorjaarscompetitie deden totaal 

23 teams mee, 15 jeugdteams en 8 seniorenteams. Van deze teams zijn er maar liefst 6 kampioen 

geworden. 1 seniorenteam van de districtscompetitie is zelfs gepromoveerd naar de hoofdklasse. 

Voor aankomend jaar hebben zij Dennis Bank (Cat.2 speler) aangetrokken als versterking. Dat 

beloofd dus een hoop spectaculair tennis op te leveren in 2010. Dus komt allen kijken. 

Aan de najaarscompetitie van de KNLTB  hebben alleen jeugdteams meegedaan. Het ging om 14 

jeugdteams waarvan er 9 kampioen zijn geworden. We kunnen hier uit opmaken dat het 

jeugdtennis binnen TV Dijkzicht enorm in de lift zit en dat er een hoop talent rondloopt. 

Mede hierdoor zijn de technische commissie en de selectiecommissie samen bezig met een nieuw 

selectieplan om al deze talenten op de juiste manier die faciliteiten te kunnen aanbieden die zij 

nodig hebben. De selectiecommissie is uitgebreid met Dennis Bank en Hendrie Kwakman.  

Een ander evenement waar de TC zich jaarlijks mee bezighoudt zijn de Senioren 

Clubkampioenschappen. In 2009 is wederom een record geboekt wat het aantal deelnemers 

betreft:.er waren meer dan 300 deelnemers. Dit 10-daagse toernooi is elk jaar weer een 

happening. Het is een toernooi waar gezelligheid en sportiviteit hand in hand gaan en geschikt voor 

spelers van elk niveau. Peter Tol heeft in 2009 wederom de clubkampioenschappen op het hoogste 

niveau gewonnen. Volgende jaar vallen de clubkampioenschappen samen met het WK voetbal. Het 

zal moeilijk worden om het recordaantal deelnemers dan te verbreken, maar we zullen niet nalaten 

om het toch te proberen. 

 

Palingcommissie 

De palingcommissie bestaat uit Jan Veerman, Corry Veerman, Jan schilder, Nel schilder, Kees de 

Boer, Hillie de Boer en Nico van Diepen 

De palingcommissie is in 2009 verder gegaan op de voorgaande jaren ingeslagen weg. De volgende 

veranderingen zijn in 2009 doorgevoerd: 

 Het palingtoernooi werd een 3 sterrentoernooi. 

 De fotoshoot na de finale is op plaats uitgevoerd waar ook de  prijsuitreiking plaatsvond. 

Voorwaarde was dat eerst de uitslag gemeld moest worden. Geen uitslag betekende geen prijs 

en dit werkte zeer goed. 

 Het wedstrijdsecretariaat gaat, indien het weer het toelaat, meer buiten werken. 

 De software die wordt gebruikt, Toernooiassistent, kan nu ook via het internet werken 

waardoor problemen van voorgaande jaren verholpen zijn, zoals met 2 personen tegelijk in het 

pakket. 

 Er is een nieuwe laserprinter aangeschaft en andere commissies hebben hier ook profijt van. 

Het palingtoernooi van 2009 was met 400 deelnemers, prachtig weer, gezellige sfeer en geen 

noemswaardige incidenten weer een succes. Het palingtoernooi is in 2010 opnieuw een 3-

sterrentoernooi en zal plaatsvinden in week 32 van 8 t/m 15 augustus. 

 



Jeugdcommissie 

De jeugdcommissie bestaat uit Christina de Boer, Gerda Tol, Gina Kemper en Tineke Tuijp 

(voorzitter). Helaas was Erik Steman genoodzaakt zijn werkzaamheden voor de jeugdcommissie te 

stoppen. Al jaren verzorgen Bep en Pol Schilder de bingo tijdens het Open Jeugdtoernooi en 

Carel’s oliebollentoernooi. 

Ook in 2009 is er een groei te zien van het aantal deelnemers aan onderstaande activiteiten: 

 Voor de allerkleinsten t/m 9 jaar wordt tweemaal per jaar het knakworstentoernooi gehouden. 

Afgelopen jaar is dit alweer voor de 5e keer georganiseerd door juf Gina Zwarthoed. 

 Het PaKiMa toernooi op 2e pinksterdag werd dit jaar verzorgd door Henk Veerman als 

plaatsvervanger van Louis Kwakman. Helaas heeft Louis Kwakman te kennen gegeven dat hij na 5 

jaar de organisatie van dit gezellige familietoernooi wil overgeven aan iemand anders. We zijn 

naarstig op zoek naar een opvolger. 

 Er waren in 2009 veel jeugdcompetitieteams, zowel bij de voor- (15 teams) als bij de 

najaarscompetitie (14 teams). Ongeveer de helft hiervan is kampioen geworden. Voorafgaand aan 

de competitie wordt een captainsavond verzorgd. 

 Het openingstoernooi werd met 100 deelnemers goed bezocht. De winnaars ontvingen een 

kadobon van de kantine. En deelnemers met de minste punten kregen een paashaas kado. 

 Het Open Dijkzicht jeugdtoernooi met 140 deelnemers is ook dit jaar weer prima verlopen. Door 

de vele activiteiten naast het tennissen, zoals de bingo, barbecue en de loterij, is dit vooral ook 

een heel gezellig toernooi.  

 In augustus zijn de Jeugdclubkampioenschappen gehouden met ongeveer 130 deelnemers. 

 Van begin november t/m eind maart wordt op de zondagochtend in de hal de 

Roemburgcompetitie georganiseerd door Carel de Winkel.  

 Tussen Kerst en Oud- en Nieuw was Carel’s Oliebollentoernooi weer een groot succes met 134 

deelnemers. Met o.a. de overheerlijke oliebollen van Carel de Winkel, de traditionele bingo onder 

leiding van Pol en Bep Schilder, het bowlen en patat eten in Bowling “de Zedde” en natuurlijk 

tafeltennissen in het Middengebied. 

 

Het aantal vrijwilligers dat zich heeft ingezet bij bovenstaande activiteiten groeit gelukkig nog 

steeds. Hier zijn wij erg blij mee, want “vele handen maken licht werk” en bovendien is het ook nog 

eens erg gezellig. 

En last, but vooral not least is de jeugdcommissie heel blij met de sponsors die deze toernooien 

financieel willen steunen. Zonder hun steun wordt het moeilijk om deze activiteiten te organiseren. 

Wij willen alle sponsors hiervoor heel hartelijk bedanken en hopen dat wij ook in de toekomst op 

hun steun mogen rekenen. 

 



Accommodatiecommissie (Cor Leber) 

De accommodatie commissie is in 2009 nieuw gevormd, want de post was in het vorige bestuur 

enige tijd vacant. Er hebben zich een viertal vrijwilligers gemeld die zich op afroep beschikbaar 

stellen voor klussen op en rond het park. In 2009 hebben zij zich uitsluitend beziggehouden met 

de groenvoorziening. 

Belangrijk gebeuren was het aanstellen van een nieuwe groundsman in de persoon van Cees 

Schilder. Hij heeft inmiddels bewezen een aanwinst te zijn voor onze vereniging en heeft een 

verlenging van zijn aanstelling gekregen. Jaap Steur heeft het afgelopen jaar afscheid van zijn 

officiële functie als groundsman genomen met een drukbezochte receptie en hij begeleidt Cees 

nog enige tijd om zoveel mogelijk van zijn kennis over te dragen. 

Een paar concrete zaken die afgelopen jaar zijn gerealiseerd: 

 Er is een plantsoentje met een soort van pergola aangelegd bij de entree. 

 Er is een nieuwe hoofdingang gekomen met een net entreebord. 

 Er is een werkbezoek afgelegd bij een demonstratie kunstgras onderhoud. Mogelijk gaan we op 

dat gebied samenwerken met andere verenigingen binnen onze gemeentegrenzen. De aanschaf 

van werktuigen is namelijk nogal kostbaar. 

 In de afhangruimte is een nieuw baan en afhangreglement geplaatst. 

 Via de verenigingssite kunnen leden een mailtje sturen naar de accommodatiecommissie om 

eventuele gebreken  of op- en aanmerkingen te maken over de accommodatie. Deze mail wordt 

automatisch  doorgezonden naar Cor zodat hij kan inventariseren wat er zou moeten gebeuren. 

Een alternatief voor een melding via de mail blijft uiteraard het rechtstreeks aanspreken van 

een groundsman of bestuurslid. 

 Er is een vergunning aangevraagd voor het plaatsen van een opblaashal over de banen 9 en 10 

om zodoende capaciteitsuitbreiding te creëren voor de trainers. De gemeente denkt er nog 

altijd over na, maar hopelijk gaat een en ander in 2010 toch gestalte krijgen. 

Vooruitblik voor 2010: 

Begin 2010 zal er voor de eerste keer groot onderhoud plaatsvinden aan de banen 1 t/m 6. Arcadis 

komt in één dag de korrels opzuigen, schoonmaken en weer retourneren. Wij zijn erg benieuwd hoe 

de banen er hierna uitzien en vooral hoe ze dan zullen spelen. Verder zullen aan aantal leden de 

cursus gravelonderhoud van de KNLTB gaan volgen; dat is een mooie aanvulling op de kennis die 

Jaar Steur aan ons overdraagt. Verder is er inmiddels een geplaatst voor nieuwe scoreborden 

langs de baan; de huidige borden zijn dringend aan vervanging toe.  

 

 


